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朝陽科技大學
099學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	3367
	Course Number
	3367

	授課教師
	陳麗桂
	instructor
	CHEN,LI KUEI

	中文課名
	網頁設計
	Course Name
	WebPage Design

	開課單位
	工業設計系(四進)二A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程將介紹如何建構網際網路的網頁，透過相關觀念的介紹，技術解說與實務操作，讓學生有能力自行建立網站，本課程的內容包含網頁規劃、網頁設計與學習如何美化網頁內容..等等。


	Objectives
	The course will introduce how to build web pages on the Internet.Trough the related conceptual and technical explanations and practical operation to create student's self-ability on setting up a website. The content of this course includes web plan、web design and learning the skill of beautifying the website page, etc.



	教材
	1.Dreamweaver CS4網頁設計即學即會 松崗文化

2.課堂講義

3.範例實作
	Teaching Materials
	Class PrintOut 、Practice as Real Works

	成績評量方式
	(一) 平時成績 30% - 上課出席率、活動出席率、主動積極表現、作品是否準時繳交

(二) 期中考 30% - 上機實測操作熟練度

(三) 期末作品 40% - 成果資料彙整繳交完整度


	Grading
	Basic performance ---- 30 %

Midterm ---- 30 %

Final work ---- 40 %

	教師網頁
	

	教學內容
	1.網際網路與全球資訊網概念介紹。2.利用Dreamweaver CS4製作網頁。3.網頁設計實例演練
	Syllabus
	The main subject: 1.Basic concepts of Internet and WWW.2.Creating web pages by Dreamweaver CS4 3.Case study of web pages making.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

